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Vragen van het lid Arib (PvdA) aan de Minister van Volksgezondheid, Welzijn 
en Sport over het tekort aan weefseldonoren (ingezonden 27 mei 2014). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht dat het aantal weefsel-, huid- en 
hoornvliesdonoren met 12 procent is gedaald?1 

Vraag 2
Is het waar dat de reden van het tekort te maken heeft met het feit dat 
ziekenhuizen te weinig ervaring hiermee hebben? Zo ja, kunt u precies 
aangeven hoe dit er in de praktijk aan toe gaat? Welke rol kan de Transplanta-
tie Stichting hierin spelen? 

Vraag 3
Bent u bereid onderzoek te doen naar de precieze oorzaken van het tekort aan 
weefseldonoren? Zo ja, op welke termijn kan de Kamer de uitkomst daarvan 
tegemoet zien? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat het genoemde tekort op korte termijn teruggebracht 
moet worden? Zo ja, welke maatregelen gaat u nemen om dit tekort weg te 
werken, en binnen welke termijn? Zo nee, waarom niet?

1 Radio 1, 24 mei 2014
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